
Verslag van de vergadering van het Bridgedistrict Nijmegen op 12-10-2024 
 

Aanwezig bestuur: Kees Ermshaus (BC Wijchen), voorzitter; Herman van den Bosch  

(BC Alert Beuningen), penningmeester en districtswedstrijdleider,  

Ryks de Jong (Bridgeclub Wijzer en opleidingscoördinator),Willy Rutgers  

(BC Tempo), secretaris.  

 

Aanwezige clubs: Harry Koolen (BC de Groebelton), BC Hoog Laag (Karien Manuels  

en Ans Rutjes), Jan Janssens (BC Kwetsbaar), Theo Tonissen (BC Doublet), Theo Salet  

(BC Chance à Tous, BC BOD en erelid), Rob Koops (Bridgeclub Wijzer en BC Tempo),  

 

Afgemeld:, L. Veenstra (BC BZR), Els de Witte (BC de Groebelton) 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

1.   Opening en mededelingen 

De voorzitter heet de aanwezigen welkom. Hij vertelt dat vorig jaar een kei is uitgereikt 

aan Has Henken van BC Zuid-West. 
 

2.   Verslag van de ALV van 7 oktober 2023 

Ongewijzigd vastgesteld.  

 

3.   Financiën 

 

a. Resultatenrekening 1 juli 2023 t/m 30 juni 2024 (zie bijlage) 

De penningmeester zegt dat er een hoog positief resultaat is omdat er geen competities 

zijn georganiseerd. Tweede punt is dat we het hele bedrag aan retributiegelden toch 

ontvangen hebben van de bond. Daarom houden we meer over dan begroot. 

Voor de 3e keer heeft het kampioenschap Groot Gelre plaatsgevonden. Dit keer 

hebben we € 588,-- overgehouden. Dit wordt verdeeld over de 3 organiserende 

districten (M&O Gelderland, Nijmegen en IJsselstreek). 

 

b. Balans per 30 juni 2024. Deze wordt toegelicht door de penningmeester. 

 

c. Verslag kascommissie en benoeming nieuwe kascommissie 

De kascommissie, Harrie Koolen en Marc de Ronde, heeft de controle uitgevoerd van 

de financiële administratie. Deze was heel goed op orde en daarom wordt het bestuur 

décharge verleend voor het gevoerde financiële beleid. 

Harry Koolen blijft beschikbaar als kascommissielid. Theo Salet was al reserve-lid en 

stelt zich nu als lid beschikbaar. 

 

d. Begroting 1 juli 2024 t/m 30 juni 2025  

Kascommissie heeft ontdekt dat het verkeerde jaar is vermeld.  



De penningmeester licht een en ander heeft toe en daarna stemmen de aanwezigen in 

met de begroting. 

 

4.   Opleidingen/cursussen 

 

De nieuwe kadercursussen zijn onderverdeeld in vier onderdelen, Clubarbiter (CA), 

CA+, Cluborganisatie (CO) en CO+. 

Inmiddels is binnen ons district een cursus CA gestart met 9 deelnemers. 

Henk Uijterwaal (DKL Midden en Oost Gelderland) geeft deze cursus. 

 

5.   Districtscompetities 

 

a) Afgelopen seizoen was er te weinig belangstelling. Alleen de seniorencompetitie is 

doorgegaan (samen met Midden en Oost Gelderland). Voor viertallen hebben zich maar 

3 teams aangemeld, evenals gemengde paren. Ook voor open paren maar 3 

aanmeldingen. Daarom worden deze  competities dit seizoen ook samen met Midden en 

Oost Gelderland georganiseerd. 

 

b) Huidige stand van zaken (kalender 2024-2025). Seniorenparen gaat zeer 

waarschijnlijk weer plaatsvinden.  

Op dit moment is er een enquête uitgezet over de districtscompetities. Opgemerkt wordt 

dat er een verschuiving is in het bridgen; de gezelligheidscomponent speelt een heel 

belangrijkere rol speelt bij veel clubs; blijkbaar heeft men minder belangstelling voor 

het competitieve aspect. Verder wordt gezegd dat een ‘warme vereniging’ ook 

belangrijk gevonden wordt (welkom heten, praatje maken, lief en leed regelen c.a.). 

 

6.    Info vanuit de Nederlandse Bridgebond 

 

a) Honneursdrive vindt plaats op 19 oktober 2024. 

 

b) ALV 23 november a.s. in het Bondsbureau Utrecht. Verenigingen kunnen bestuur 

district machtigen in het geval er gestemd moet worden.  

 

c) Verhoging contributie-afdracht NBB met € 1,-- naar € 33,50. 

Clubs in Nijmegen hoeven (nog) geen huur te betalen. Over en weer wordt info 

uitgewisseld over de eindtijden van de wijkcentra/gebouwen waar gebridged wordt, de 

kosten van een lidmaatschap bij een club c.a. 

 

7.    Verkiezing bestuursleden 

 

a) De functies van voorzitter, secretaris en opleidingscoördinator zijn verkiesbaar.  

Willy Rutgers (secretaris) en Ryks de Jong (opleidingscoördinator) stellen zich niet 

meer verkiesbaar. Kees reikt een attentie uit aan beiden. 



Kees Ermshaus (voorzitter) stelt zich nog één jaar beschikbaar. De aanwezige leden 

hebben hier geen bezwaar tegen en dus is hij opnieuw benoemd in zijn rol als 

voorzitter. 

Door het bestuur word voorgesteld Rob Koops te benoemen in de functie van 

opleidingscoördinator. De aanwezige leden stemmen hiermee in. Rob stelt zichzelf 

vervolgens voor.  

b)  Vacature secretaris blijft dus open. Het zou fijn zijn als iemand zich hiervoor 

beschikbaar stelt. 

 

8.   Rondvraag  

 

a) Perspectief bridgedistrict is ook niet florissant, mede gezien het feit dat er ook geen 

competities meer georganiseerd worden. De bridgers worden steeds ouder; er is weinig 

aanwas van jongeren. Voorzitter meldt dat dit ook besproken wordt in het 

voorzittersoverleg. 
 

b) Chance à Tous. De ledenvergadering heeft besloten dat zij met ingang van 1 januari 

2025 geen lid meer willen zijn van de Bridgebond.  

 

c) N.a.v. vraag van Jan Janssens  vertelt Ryks de Jong dat een aantal jaren gelden een 

aantal clubs in Nijmegen ‘een benen-op-tafel-overleg’ hebben gehad over het 

perspectief van de clubs. Het waren de clubs die geconfronteerd werden met het 

betalen van huur voor de bridgelocatie.  Deze clubs hebben ook last van een 

teruglopend ledenaantal. De clubs willen graag meer samenwerken (BBN en Tempo 

doen dit al een aantal jaren). Een van de speerpunten daarbij is het organiseren van 

bridgemiddag.  

 

d) Op een vraag van Karien Manuels over de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen 

(WBTR) wordt geantwoord dat het wijzigen van de statuten direct niet nodig is. De 

aanpassing i.v.m. de geldende WBTR hoeft pas te gebeuren als de statuten toch voor 

iets anders aangepast moeten worden.  

 

9.   Sluiting  

De voorzitter dankt iedereen voor de aanwezigheid en inbreng en sluit de vergadering. 

De volgende ALV wordt vastgesteld op zaterdag 11 oktober 2025.   

 

 

 

Willy Rutgers, 16/10/2024 


